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Zagreb, 27. ožujka 2024.  

Broj: 55-1/2024 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

 

 

ZAPISNIK 

 

s XXIV. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 27. ožujka 2024. godine putem video veze 

 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Boris Nadenić, Miljenko Butković, Dino Blečić i Jerko Marinković. 

Ispričali izostanak: Luko Hendić, Luka Gracin (naknadno se uključio). 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica i Tomislav Ćurko – predsjednik FEB. 

 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

 

D N E V N I   R E D : 

 
 

0. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice od 26. veljače 2024. godine  

1. Prijedlog pravilnika za usvajanje na Skupštini: 

- Pravilnik o registraciji 

- Pravilnik o sustavu natjecanja 

2. Očitovanje BS GZ o otkazivanju PH 

3. Ugovor o sponzorstvu – na znanje 

4. T.Kolobarić – suradnja s HBS – na znanje 

5. Anketa – sustav HBL  

6. Datum sjednice Skupštine  

7. Žalba M.Jozipovića na odluku Disciplinskog suca 

8. Razno: 

a) Dopis BS DNŽ – na znanje 

b) Dopis BS GZ  

c) PH U-12 – informacije na znanje 

d) Turnir U-15 u Sežani 

 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 
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AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnik sa sjednice održane 26. veljače 2024. godine jednoglasno je usvojen. 

AD 1 Prijedlog pravilnika za usvajanje na Skupštini 

Nakon provedene javne rasprave o prijedlozima izmjena i dopuna Pravilnika o registraciji i novog Pravilnika 

o sustavu natjecanja te zaprimljenog pisanog očitovanja iz IBS-a po prijedlogu dokumenta izmjena i dopuna 

Pravilnika o registraciji, članovima IO-a u materijalima za sjednicu dostavljeni su konačni prijedlozi akata. 

Nakon kraće rasprave donesena je odluka: 

Jednoglasno se potvrđuje prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o registraciji za usvajanje na 

Skupštini. 

Jednoglasno se potvrđujem prijedlog novog Pravilnika o sustavu natjecanja za usvajanje na sjednici 

Skupštine.  

AD 2 Očitovanje BS GZ o otkazivanju PH 

Predsjednik je potvrdio da je BS Grada Zagreba napokon poslao pisano očitovanje o otkazivanju PH u 

Zagrebu. Također je izvijestio prisutne da je povodom nedavnog boravka u Zagrebu, s dopredsjednikom 

Saveza Igorom Banovcem, između ostalih sastanaka, održao i sastanak s predstavnicima BS GZ na kojem 

su sudjelovali Dario Gracin, predsjednik i Davor Perica, tajnik. Sastanak je dogovoren s namjerom da se 

razgovara o otvorenim pitanjima u aktivnostima BS GZ i HBS-a. Pri kraju, sastanku se priključio i Tomislav 

Ćurko, koji je u svojstvu predsjednika FEB prethodno bio s D.Peršićem i I.Banovcem na radnom sastanku 

u BK Zrinjevac s K.Ledićem na temu mogućnosti organizacije EP za seniore u Zagrebu 2025. godine. U 

određenom trenutku komunikacija između T.Ćurka i D.Perice postala je glasna, neprimjerena i na rubu 

incidenta. Predsjednik je izvijestio prisutne da je sve rezultiralo disciplinskom prijavom D.Perice protiv 

T.Ćurka.  

AD 3 Ugovor o sponzorstvu – na znanje  

Predsjednik je izvijestio prisutne da je Savez 29. veljače 2024. godine potpisao ugovor s Hrvatskom 

elektroprivredom (HEP) u vrijednosti 50.000,00 eura čime je HEP postao Generalni sponzor aktivnosti HBS-

a. Po prvi put u svojoj povijesti Savez ima financijski konkretan sponzorski ugovor kojim su jasno definirana 

prava i obveze ugovornih strana. Zahvalio je dopredsjedniku Igoru Banovcu jer je najvećim dijelom zbog 

njegovog aktivnog angažmana došlo do realizacije ovog ugovora. I.Banovac ističe da je ovaj ugovor velika 

stvar za naš sport i da postoje šanse da nas generalni sponzor prati i u budućnosti. Zahvalu su I.Banovcu 

uputili svi prisutni članovi IO-a. 

 

AD 4  T.Kolobarić – suradnja s Hrvatskim boccia savezom – na znanje 

Tomislav Kolobarić, izbornik volo reprezentacije do 23 godine izvijestio je članove Izvršnog odbora o 
ponudi za suradnju koju je dobio od Hrvatskog boccia saveza (boćanje za osobe s invaliditetom). Ponuđena 
mu je funkcija trenera paraboćarice Anamarije Arambašić, koja je ostvarila plasmana na POI Pariz 2024. 
Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

Izvršni odbor daje suglasnost T.Kolobariću za suradnju s Hrvatskim boccia savezom u svojstvu 
trenera paraboćarice Anamarije Arambašić u skladu s kalendarom aktivnosti reprezentacija HBS-a. 

Članovi Izvršnog odbora uputili su želje za uspješan rad T.Kolobariću i A.Arambašić kao i trenerima Deanu 
Klariću i Valteru Ivančiću koji također surađuju s paraboćarima.  
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AD 5 Anketa HBL  

Predsjednik je izvijestio da je, po zaključku s prethodne sjednice IO-a, ŽBS-ima i klubovima HB liga bila 

upućena anketa po pitanju promjene liga sustava, za koju su u ured Saveza pristigla 32 odgovora (30 ZA liga 

sustav po 10 klubova i 2 za postojeći liga sustav). Sportska komisija će podatke iz ankete koristiti  za analizu 

i pripremu propozicija za sljedeće sezone. 

 

AD 6 Izvanredna sjednica Skupštine HBS-a – na znanje 

Predsjednik je izvijestio prisutne da će se izvanredna sjednica Skupštine HBS-a održati 14. travnja 2024. 

godine u Zagrebu s početkom u 11 sati u hibridnom formatu. Razlog sazivanja izvanredne sjednice Skupštine 

je obveza usklađivanja akata Saveza sa Zakonom o sportu. Prethodna prijava HBS-a temeljem jednog drugog 

slučaja, imala je za posljedicu nadzor Sportske inspekcije Ministarstva turizma i sporta  (1.3.2024. godine u 

uredu HBS-a i 5.3.2024. godine u prostorijama Sportske inspekcije) koja  po prijavljenom slučaju nije našla 

nepravilnosti u Savezu, ali je utvrdila neusklađenost akata Saveza sa Zakonom o sportu. Predsjednik poziva 

sve članove Saveza na aktivno sudjelovanje na izvanrednoj sjednici Skupštine Saveza. 

 

AD 8 Razno: 

a) Dopis BS DNŽ – na znanje 

L.Hendić dopisom je izvijestio IO-a da, zbog trenutne situacije u svezi izgradnje montažne dvorane u 

Dubrovniku (Gospino polje), za koju se ne zna kada će točno biti završena, BS DNŽ nije u mogućnosti preuzeti 

organizaciju PH za seniore (krug i par) 2024. godine, kao što je prethodno najavljeno kao mogućnost. 

b) Dopis BS GZ  

Tajnik BS GZ  netom prije sjednice IO-a uputio je pisani zahtjev da se na dnevni red uvrsti prijedlog za 

razmatranje razdvajanja i popunjavanja HB liga. 

Predsjednik je podsjetio da je legitimno pravo članova HBS-a da predlažu promjene u sustavu natjecanja, 

sastavu i načinu popunjavanja liga, no da postoji procedura po kojoj predlagač promjene šalje pisani 

prijedlog s razradom i argumentima Sportskoj komisiji. Sportska komisija nakon razmatranja šalje prijedlog 

na Izvršni odbor, koji potvrđuje prijedlog i šalje na usvajanje na Skupštinu. 

c) PH U12 u Rijeci – informacije na znanje 

D.Blečić u ime sportske komisije izvijestio je prisutne da će se od 3. – 6. travnja 2024. godine u Rijeci u 

organizaciji ŽBK Drenova i BS PGŽ održati prvenstvo Hrvatske za mlađe kadete i kadetkinje U-12. Na 

otvoreno PH je velik odaziv, prijavljeno je 35 natjecatelja. Poziva sve koji mogu da svojim dolaskom u BC 

Podvežica podrže mlade boćare i boćarice. 

 

AD 7 Žalba M. Jozipovića na odluku Disciplinskog suca 

Predsjednik, kao podnositelj disciplinske prijave protiv M.Jozipovića u ovom postupku, u skladu sa 

Statutom prepušta vođenje sjednice Igoru Banovcu, dopredsjedniku Saveza te napušta sjednicu. 

Dopredsjednik preuzima vođenje sjednice. U rad sjednice uključuje se i Luka Gracin. 

M. Jozipović u propisanom roku uputio je žalbu Izvršnom odboru na odluku Disciplinskog suca (br.: 15-

2/2024) po kojoj mu je izrečena kazna zabrana igranja i obnašanja dužnosti 9 mjeseci u svim službenim 

ligaškim i kup natjecanjima u organizaciji i nadležnosti HBS-a i novčana kazna u iznosu od 464, 53 eura. 
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L.Matković smatra da navodi M.Jozipovića u žalbi ne pobijaju argumente koje Disciplinski sudac navodi u 

obrazloženju odluke. Predlaže da se žalba odbije i potvrdi odluka DS-a. 

Dopredsjednik: „Mi predstavljamo boćanje, kako se mi ponašamo unutar sustava tako će nas i drugi 

doživljavati. Svi mi koji imamo neku funkciju u klubu, u sportu imamo i veću odgovornost za svaku riječ i za 

svoje ponašanje.“ 

Nakon rasprave u koju su se uključili i J.Marinković, M.Butković i D.Blečić po konačnom prijedlogu 

Dopredsjednika, 6 članova Izvršnog odbora pristupilo je glasanju, Luka Gracin izuzeo se od glasanja. 

Odluka je donesena većinom glasova (5 ZA i 1 SUZDRŽAN): 

Odbija se žalba Matejasa Jozipovića i potvrđuje se odluka Disciplinskog suca (br.: 15-2/2024). 

Obrazloženje odluke i pouka o pravnom lijeku bit će dostavljeni odvojeno. 

 

 

 

 

 

Sjednica je započela s radom u 18, a završila u 20 sati. 

 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 

 

 

  

                                                                                                                    Dopredsjednik HBS-a 

                                                                                                                 Igor Banovac 

 

 


